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 132אפריל  30 שלישי יום 

 
 100/30/פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 //368שעה  0/30במרץ  06מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה8 אולם הישיבות

 
 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 

 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם

 סגן ראש העירייה - עבדאללה אלעוברה   
 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה -  חליל אלטורי   
 חבר העירייה -  חליל אלעמור   
 חבר העירייה -  יוסף אלעמור   

 העירייה חבר -  נימר אלעוברה  
 חבר העירייה -  עבד אלטלאלקה
 חבר העירייה -  עדנאן אלעוברה

 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה
 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי

 
 חבר העירייה, חולה - טלאל אלקרינאוי  נעדרים ה"ה:

 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם  
  

 
 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:

 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 (4)הצטרף לדיון החל מסעיף  מבקר העירייה -  עאמר אבו האני   
 עוזר ראש העיר -  סאלם אבו סויס   
 דובר העירייה -  מרזוק כתנאני   

 
 תלמיד אלפארוק אבו אלחסן  מוזמן ה"ה:

 
 

 על סדר היום8
 

 שעות נוספות, כוננות לעובדים.אישור  .1

 עדכון שכר בכירים. .2

 יציאת העירייה לחופשה מרוכזת. .3

 מינוי וועדת מנגנון. .4

 מינוי וועדת רישוי עסקים. .5

 .31בשכונה  33ביטול שינוי ייעוד למגרש מס'  .6

 הקמת מבנה למחלקת הרווחה. .7

 מינוי מורשי חתימה בחשבון בנק בבתי ספר אלביאן, אבן ח'לדון. .8

 .2012תקציב פיתוח לשנת אישור  .9

שנערך על ידי מבקר מטעם משרד  2010דיון בדו"ח הביקורת המפורט ובדו"ח הכספי המבוקר לשנת  .10
 הפנים.

 הודעות. .11
 
 
 
 



 

 11מתוך  2עמוד 

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 כללי8
ראש העירייה פתח את הישיבה, בשליחת תנחומים והשתתפות בצערו של סגן רה"ע עבדאללה אלעוברה על  .1

 "ת אלפאתחהרסו"( ושיהיה זכרו ברוך, ובקש מהנוכחים לקרוא מות אחיו, יוסף אלעוברה )אבו פייצל
 לזכרו.

 

בן העיר רהט, על זכייתו במקום השלישי  אלפארוק אבו אלחסןובמעבר חד, תרשו לברך את התלמיד  .2
 תוביבתחום מדעי הפיזיקה, וקבלת תעודה על המחקר בנושא "קיניטיקה של התגבשות המים בסב

 ן היום הלאומי למדע, במשכן כנסת ישראל.נקבוביות" אשר הוענק לו בציו
 

בחורה, התלמיד ייצג אותנו ומדינת ישראל בתחרות   "בבי"ס "אלעהד דיש לציין שהתלמיד לומ
לתלמידים/ות מרהט, יש לי הכבוד  50 -בינלאומית שתתקיים באירופה, כמו כן לומדים בבית הספר כ

 לתלמידים. שהייתי המורה שלו, כעיריית רהט אנחנו מקווים הצלחה
 י המועצה על המחקר שלו.רעכשיו נותן רשות הדיבור לאלפארוק, לספר לחב

 
 אלפארוק אבו אלחסן8

 ראשית תודה על ההזמנה, למעמד מעין זה, ושלום לכולם.
 

מסגרת המחקר פורסם בעיתונות, ועל זה קבלתי תעודה, ופרס, והוזמנתי לייצג ולהציג מה שעשיתי ב
 באירופה.תחרות בסלובקיה 

 
 "קיניטיקה של התגבשות המים בסביבות נקבוביות".תחום המחקר: 

 
 פאיז אבו צהבאן8

 אני מודה לך ומברך את הוריך בהשיגך, ומאחלים לך הצלחה, וכהוקרה מעניקים לך סמל העירייה.
 

 ועכשיו לסדר היום:
 
 

 אישור שעות נוספות, כוננות לעובדים – 3סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
י מודיע לפרוטוקול שאני יוצא מדיון ומעביר ניהול הישיבה לסגן ראש העיר סאלם אבו מדיע'ם כי אנ

 .המ"מ לא מרגיש טוב, כי אחד העובדים קרוב משפחה, אח למחיצה
 

 עבדאללה אלעוברה8
 גם יוצא מהדיון היות ואחד העובדים הוא אח שלי.

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

עובדים שדרוש  4-יצאו מהישיבה כי חלק מהעובדים הם אחים, ולכן מדובר ב ערב טוב לכולם, רה"ע  וסגנו
 שעות כוננות ליום,  2מנהלת הוועדה המקומית, תוספת – מירב אגסילאשר להם שעות כוננות והם: 

שעות כוננות לחודש עבור מתן אישור תושב, שזה התווסף  16 -מזכירת מזכיר העירייה– מירי וינברגר
 ד ניוד עובד עלי אלקרינאוי שהיה במשרה מלאה למתן אישור תושב. לעבודה שלה כנג

 קריאות פתע בשבוע, עבור ביצוע עבודת פיקוח על הבנייה הבלתי חוקית. 3 –עבדאללה אבו עדייה 
 קריאות פתע עבור אחזקת חשמל ותאורת רחוב. 3 –חאלד אלעוברה 

 
 לשנה.₪ אלף  64 -העלות המשוערת כ

 
רייה העבודה שמבצעים העובדים האלה, ולכן הם זכאים לשכר, ועל זה דרוש אישור חברים נחוץ מאוד לעי

 פני זה נשמע מה אומר גזבר העירייה.להמועצה, אך 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה8
אחר יישום מכרז מיחשוב העירייה,  ושייווצרהעירייה תמצא מימון לתוספת זו, כתוצאה מהעודפים 

 ₪.אלף  200 -ומוערכים ב
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 לעמור8יוסף א
 .?מדוע שהמזכירה לא תבצע את זה במסגרת עבודתה

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

 היא מבצעת עבודה שהעירייה הייתה מעסיקה עובד במשרה מלאה.
 

 8יאלקרינאוד"ר עותמאן 
 במידה והעירייה תדרוש מהעובד לבצע עבודות בנוסף?

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

 קריאות פתע בשבוע. 3התשלום יהיה עבור עד 
 

 ח'ליל אלטורי8
 יש קריאות פתע ושעות נוספות?

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

 אנחנו מדברים על קריאות פתע שמנגנון התשלום שונה משעות נוספות רגילות.
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי8
 יתכן והעובד לא יסכים לצאת לקריאה רביעי, מה עושים?

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

 פתע בשבוע, אפילו אם יידרש לבצע יותר.קריאות  3 -אנחנו נצמדים לתשלום עד ל
 

 מבקש אישור המועצה.
 
 

 :     אושר פה אחד, תשלום לעובדים על פי הפירוט:החלטה
 קריאות פתע בשבוע.     3עבדאללה אבו עדייה                           
 קריאות פתע בשבוע.     3ח'אלד אלעוברה                                  

 שעות כוננות לחודש.  16מירי וינברגר                                        
 שעות כוננות ליום.     2מירב אגסי                                           

 
 מקור המימון סעיף השכר, מול סעיף עלויות מיחשוב.                   

                 
 330החלטה מס'                   

 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל8
 אני מודיע שאני יוצא, אני לא מרגיש טוב.

 
 סאלם אבו מדיע'ם8

 שתרגיש טוב.
 
 

 ראש העיר והסגן עבדאללה נקראו לחזור לאולם הישיבות.
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 עדכון שכר בכירים – 0סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
לתיעוד הישיבה( בישיבה הקודמת נדרש להביא לישיבה את העלויות, )בשלב זה הגזבר יצא מהדיון(, )המזכיר נותר 

, והיא בערך 5%ומה מקור המימון, יש לציין שבהתאם לחוזרי מנכ"ל משרד הפנים בעניין, מדובר בתוספת של 
 ר, היועמ"ש, מבקר ומזכיר העירייה.בכירים, גזב 4ר ו)ברוטו( והיא עב₪  1,952

 
,  גם היועמ"ש רשותירים בהתאם לטבלאות ולמספר האוכלוסייה ודרגת ה, משכר בכ85%היום הגזבר מקבל  

 .85%והמזכיר  85%, והמבקר 85%מקבל 
 

, לאחר עדכון זה, המבקר מגיע 100%והמזכיר  90%, המבקר 95%והיועמ"ש  95%ויש לציין שהתקרה של הגזבר 
, אך 10%תרו לאחר התוספת עוד , המזכיר נו5%, נותר לגזבר וליועמ"ש תוספת עתידית עוד 90%לתקרה שזה 

 הלי חוזר מנכ"ל.ו, והיתר בהתאם לנ5%הפעם נאשר לו כמו יתר עמיתיו 
 

 כון השכר, עדכון סעיף השכר, העברה מעודפי מכרז מיחשוב העירייה.דמקור המימון לע
 

 חודשים כי אין תשלום רטרו. 9העדכון עבור 
 

 ח'ליל אלטורי8
 והיתר נגררת. 100%העירייה רשאית לקבוע רק לאחד 

 
 פאיז אבו צהבאן8

, ולכן אני מבקש לאשר את התקרה של כל פקיד, כדי למנוע שאלות נוספות, 100%אף אחד שמקבל  ןנכון להיום אי
ולכן מה שאני דורש מהעירייה זה אישור עדכון השכר וקביעת התקרה של כל פקיד, ולידיעת החברים המהנדס 

 שזה שיא השכר שלו. 95% -הגיע כבר ל
 
 

 .5% -.  אושר פה אחד, עדכון שכר המזכיר, הגזבר, היועמ"ש והמבקר ב1:    החלטה
 

 .90%, המבקר 95%, היועמ"ש 95%, הגזבר 100%שיא השכר יהיה: המזכיר  .2

 

 מקור המימון סעיף השכר בתקציב העירייה. .3
 

הפנים התשלום בפועל לאחר קבלת אישור משרד הפנים, בהתאם להוראות חוזר מנכ"ל משרד  .4
 בעניין.

 
 331החלטה מס' 

 
 
 

 יציאת העירייה לחופשה מרוכזת – 1סעיף מס' 
 
 

לאפריל,  15 -באפריל, חוזרים לעבודה ב 14באפריל עד  8 -העירייה תצא לחופשה מרוכזת בתקופה מ     החלטה8
 הנחות עובדי קבלן להמשיך לעבוד כמו הגביה.למנהל כח אדם יוציא הודעה לכוננים, יש 

 
 332החלטה מס'                 
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 מינוי וועדת מנגנון. – 2סעיף מס' 

 
 

 :  למנות את הרשומים לוועדת מנגנון בהתאם להרכב הבא:החלטה
 גזבר העירייה,                
 היועץ המשפטי של העירייה,                
 מנהל כח אדם,                
 מזכיר העירייה,                
 יו"ר וועד העובדים.                

 
 333החלטה מס'               

 
 

 מינוי וועדת רישוי עסקים – 3סעיף מס' 
 
 

 אושר למנות את הוועדה בהרכב הבא:     החלטה8
 , סגן רה"עיו"ר הוועדה -עבדאללה אלעוברה                              
 סגן רה"ע ,חבר -סאלם אבו מדיע'ם                               
 חבר העירייה, חבר -  עדנאן אלעוברה                                  
 חבר העירייה, חבר -  עודה אלעתאיקה                                
 חבר העירייה ,חבר -  ח'ליל אלטורי                                     
 חבר העירייה ,חבר -  נימר אלעוברה                                    
 נציג ציבור ,חבר -  פריד אבו שארב                                  
 נציג ציבור ,חבר -    נאיף אבו עאבד                                 
 נציג ציבור, חבר -          אחמד אבו פריח                          

 
 334החלטה מס'                 

 
 
 

 .13בשכונה  11ביטול שינוי ייעוד למגרש מס'  – 4סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
, לאור מצוקת דיור, ולאור 31העירייה בקשה להקצות מגרש זה למבנה ציבור, ועל פי בקשות תושבים משכונה 

הובא העניין לדיון בוועדת תכנון ובנייה, שאשרה את שינוי הייעוד, אך כדי לבטל את הטופוגרפיה הקשה במגרש, 
ההקצאה יש לקבל החלטת מועצה, ואת זה אני דורש, אישור המועצה המכובדת, ומבקש ממהנדס העיר להסביר 

 לחברי המועצה.
 

 אברהים אבו צהבאן8
 ראשית, אני נגד.

 
 יוסף אלעמור8

 ם בוועדה המקומית.אני זוכר שהמהנדס התנגד ג
 

 אברהים אבו סהיבאן8
, לאחר שנבדקה התוכנית במינהל מקרקעי ישראל, בקשו כדי לאשר 31בשכונה  33אני אסביר, מדובר במגרש 

השינוי יש לבטל את ההקצאה, כי המגרש היה מוקצה למוסד חינוכי, וכדי לקדם התוכנית במינהל מקרקעי ישראל 
 הייעוד. יש לבטל ההקצאה, והסכמה לשינוי

 
 פאיז אבו צהבאן8

 תודה למהנדס על ההסבר, עכשיו מבקש לשמוע עמדת חברי המועצה.
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 עדנאן אלעוברה8

העמדה שלי תמיד נגד שינוי ייעוד שטח ציבור למגורים, אבל המקרה הזה ספיציפי בקרתי בשטח, לאחר שהנושא 
למבנה חינוך, יש צורך בהשקעת מאות ם, וכדי להתאים והובא בפני הנהלת העירייה, המגרשים נמצאים בתיה

אלפי שקלים חדשים, כדי להסדיר לפני בנייה, ובתור יו"ר וועדת מכרזים, ראיתי כמה מכרזים בגלל עבודות 
 הנדסיות מחיר הבנייה בעלייה, אי לכך אני נאלץ לתמוך בהצעה לשינוי הייעוד.

 
 יוסף אלעמור8

ר בשכונה, וידוע שיש עוד מגרשים שמיועדים למבני ציבור, קיים שטח ידוע לי, וידוע לי גם מצוקת הדיוהאישית, 
א פעם ראשונה שהעירייה באה להקל על מצוקות דיור, העירייה מתחשבת לטיפת חלב, מסגד, וגם "שיג", וזה  ,שם

 בזה, לכן אני חושב שזה צעד טוב שהעירייה תסכים לשינוי הייעוד למגורים.
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי8
או שינוי ייעוד של שטח ציבורי למען פרטי, זה בכייה לדורות, לא ידוע איך תתפתח שכונה זו בעתיד, כל העברה 

יתכן והשכונה תזדקק לשטחים עבור מבני ציבור, ברמת העיקרון אני נגד שינויי ייעוד שטח ציבורי למטרות של 
 הפרט.

 
 ינוי מעברים ציבוריים.יש שכונות חנוכות, ואין להם פיסת קרקע ציבורית אפילו השתלטו וש

 
 נימר אלעוברה8

 דעתי האישית, אני נגד שינוי ייעוד שטח ציבורי למגורים, בעיניי לא צריך להעלות נושא זה בכלל.
 

 פאיז אבו צהבאן8
אני מציע לחברים שמתנגדים לבקר במקום, ותראו על מה אנחנו מדברים, ורוצה להזכיר לכם ברגע שבונים מבנה 

איך זה שהשטח נמצא שם תיהום, יש מבנים בגלל עלויות פיתוח, ₪  70,000בעוד  תשתיותלה על שטח ישר זה מע
 .לא פתחנו אותם כאשר חסר להם רק פיתוח

 
 בבקשה חבר העירייה אחמד.

 
 אחמד אבו מדיע'ם8

י למקרה זה, מ ספציפיראשית כל, מודה לראש העיר שמביא סעיף לסדר יום המועצה, נכון שיש רמת עיקרון, אבל 
 שלא ראה המגרשים טבעי שיחשוב אחרת.

 
, השטח תכניותיהשטח מופקר כי הרשות לא יכולה לממש בו  רשיישא מאשר  מגרש כמו זה עדיף שירכוש תושב,

 לא מתאים לבניה ציבורית.
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי8
הפרט, מן ההתחלה  ההחלטה תהייה תקדים לאחרים, שיבקשו את שינוי הייעוד, יש לראות הכלל ולא להזניח את

 לא צריך להכניס העירייה לפלונטר, יש לבחור השטחים למבני ציבור בהקפדה ובכובד ראש.
 

 אחמד אבו מדיע'ם8
 השטח שמדובר עליו לא ניתן לבנות עליו מבנה ציבור, כי לא מתאים.

 
 ח'ליל אלטורי8

להתייחס למקרים נקודתית בקשר לעמדה שמציג ד"ר עותמאן, היא נכונה במובן הכללי, אבל לפעמים יש 
שנה ולא נעשה בשטח דבר, השכונה  30 -ספציפית, ואני חוזר על זה, השטח לא מתאים למבני ציבור, עברו יותר מ

 במצוקת דיור קשה מאוד.
 

 עבדאללה אלעוברה8
שטח מופקר,  ךדעתי, השטח לא מתאים להקים עליו מבנה ציבור, סיירתי בשטח ועדיף לשנות ייעוד, במקום שייהפ

 .ומטרדים ויזמין אליו  פסולת
 

 סאלם אבו מדיע'ם8
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העברת שטחים ציבוריים לטובת הפרט, אבל ספציפי למגרש זה, בשכונה הזו, הוא לא נגד עמדתי ידועה, שאני 
 מתאים למבני ציבור, לכן יש צורך באישור שינוי הייעוד, אבל זה מתייחס נקודתי למקרה ולא ישמש הכלל.

 איקה8עודה אלעת
דעתי לא מתקבל על הדעת לשנות ייעוד שטח ציבורי למגורים, אולם, על פי מה שמתואר כאן, הן מצוקת הדיור 

 בשכונה, והן אי התאמת השטח למבני ציבור, אני בעד לקבוע שזה מקרה חריג, ושלא יהיה תקדים.
 

 צהבאן8 פאיז אבו
מצוקת דיור, אין בהישג יד מגרשים למגורים בתקופה הייתה פנייה מהשכונה ושקלתי העניין בהיבט אנושי לפתור 

הקרובה, יש למצוא פתרון למצוקת הדיור, אפילו אישית כראש עיר אין לי פתרון למצוקת דיור של הבן שלי, אין לי 
 שנים עד שהמגרשים יופשרו לשיווק. 5 -בהרחבה עדיין בתחילת דרכו, לא פחות מ 6חם תמקום כי מ

 
רה, אני לא חסיד שינוי ייעודי שטח ציבורי למגורים, אני מבקש אישור חברי המועצה, הבאתי הצעה מחוסר ברי

 וכל אחד יצביע לפי מצפונו.
 

 , אין נמנעים.םחברי 3חברים,   נגד  9בעד  
 
 

, בשם עיריית 31בשכונה  33גרש מ:     התקבלה הצעת ראש העיר ברוב קולות, לאשר ביטול ההקצאה בהחלטה
 ויי הייעוד למגורים.והסכמה לשינ רהט 

 
 335החלטה מס'                    

 
 
 

 הקמת מבנה למחלקת הרווחה – 5סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
הסגן הממונה בקש להעלות סעיף לסדר היום, אך רוצה לעדכן שהנושא נידון בישיבת ההנהלה, והוטל על מהנדס 

העיר להמציא חלופות  זמינות מבחינת קרקע להקמת המבנה, ויש לציין שמשרד הרווחה מוכן לתקצב הקמת 
 נדס לעדכן.אבל כדי שיזרז ההקצאה מבקש היתר בנייה, מבקש מהמה₪, מיליון  1 -ב המבנה 

 
 אברהים אבו סהיבאן8

החלופה הראשונה, מרכז העיר בקרקע שגובלת בחניית העירייה, החלופה השנייה, היכן שממוקמת שלוחת הרווחה 
 , החלופה הזו לא עונה על דרישות הפרוגרמה של מחלקת הרווחה, לכן המתאים זה מרכז העיר.17בשכ' 

 
 ד"ר עותמאן אלקרינאוי8

במרכז העיר, דווקא שירותים כאלה צריכים להיות במקום אחר ולא במרכז העיר, סגנון מה ההיגיון שתמיד 
 שלוחת הוא האידיאלי.

 
 אברהים אבו סהיבאן8

 הקרקע שבמרכז היא זמינה.
 

 סאלם אבו מדיע'ם8
, כדי לשפץ את המבנה 17ערב טוב, לצערי בתקופה האחרונה יש תופעה לשריפת משרדי שלוחת הרווחה בשכונה 

סלימאן השריפה האחרונה אומר בגלוי שנרתמו לשפץ המבנה שני תורמים והם ₪, אלף  260 -לנו יותר מעלה 
 מעיין השלום. –הסעות רהט, חליל אלמטאלקה  –אזברגה 

 
 אני רואה חובה להודות להם על הנדיבות, יש לציין שהם השכנים של משרדי שלוחת הרווחה.
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כהשתתפות בהקמת המבנה, ₪ מיליון  1עם משרד הרווחה, והבטיחו לשריין לגבי הקמת המבנה התקיימה ישיבה 
אך הם מבקשים "היתר בנייה" וכמו כן יש הבטחות לסיוע ממפעל הפיס, אך זה תלוי בהגשת בקשה על פי תנאי 

 ודרישות מפעל הפיס.
 
 

 רייה במרכז העיר.פה אחד, הקמת מבנה הרווחה בשטח שליד חניית מבנה העי ת( המועצה מאשר1:     החלטה
 

 (  מהנדס העיר מתבקש לסיים תהליך מתן "היתר בנייה".2                  
 

 (  לפנות למשרד הרווחה לקבלת התחייבות מימון כפי שהבטיחו.3                  
 

 (  לפנות למפעל הפיס לסייע בהקמה.4                  
 

  336החלטה מס'                         
 
 

 מינוי מורשי חתימה בחשבון בנק בבתי ספר אלביאן, אבן ח'לדון – 6סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
 לאור ביצוע ניוד בין מזכירות בתי הספר, הנני מבקש אישור מינוי מורשי חתימה.

 בי"ס אלביאן: מנהל ביה"ס סלימאן אלמטאלקה והמזכירה סבחה אבו גאנם
 בי"ס אבן ח'לדון: מנהל ביה"ס סלימאן אלהוזייל והמזכירה סמאח אבן קטן.

 
 

 :     אושר פה אחד מינוי מורשי החתימההחלטה
 סבחה אבו גאנם + מנהל ביה"ס סלימאן אלמטאלקהבי"ס אלביאן                   
 לאבן קטן + מנהל ביה"ס סלימאן אלהוזיי סמאחבי"ס אבן ח'לדון:                   

 
 337החלטה מס'                   

 
 

 0/30אישור תקציב פיתוח לשנת  – 7סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
 ₪.מיליון  3.8בסך  2012הצעת תקציב הפיתוח לשנת 

 ההצעה המפורטת כדלקמן
 ₪.  950,000      גנין בעיר

 ₪.  200,000  לתכנון ובנייההשלמת מיחשוב הוועדה המקומית 
 ₪.  500,000  צילום אוויר כולל רכישת תוכנת ספר נכסים

 ₪.  150,000   השלמת תקציב לסקר נכסים ארנונה
 ₪.  250,000  בניית מעלית להנגשת בניין משרדי העירייה

 ₪.  350,000  תשלום עבור תשתיות חשמל למוסדות ציבור
 ₪.  900,000    27, 7שיקום כבישים בשכונת 

 ₪.  350,000  1מתחם  "אןזוואדי אלח"מגרש משולב נחל גרר 
 ₪.  100,000     תכנון מבנה הרווחה

 ₪.    50,000     תוכנית אב להון אנושי
 ₪. 3,800,000       סה"כ

 ההצעה על פי סדר העדיפות.
 
 

 פה אחד.₪  3,800,000בסך  2012אושרה הצעת תקציב הפיתוח לשנת      החלטה8
 . /30החלטה מס'                    
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  שנערך על ידי מבקר מטעם  /0/3דיון בדו"ח הביקורת המפורט ובדו"ח הכספי המבוקר לשנת  – /3סעיף מס' 

 משרד הפנים
 

 פאיז אבו צהבאן8
וועדת הדוחות הובאו לדיון בפני הוועדה לענייני הביקורת, וצר לי שיו"ר הוועדה לא משתתף, וכמו כן בפני 

 הכספים, והדוחות נידונו בהרחבה, והמלצות הוועדות צורפו להזמנה כולל הדוחות.
 

, להסבר נוסף 2010מבקש מהמועצה לאמץ המלצות הוועדות, בנוגע לדוחות הביקורת  והדו"ח הכספי לשנת 
 מבקש מהמבקר להציג לחברים ממצאי הביקורת  ומהגזבר לציין ממצאי הדו"ח הכספי.

 
 ני8עאמר אבו הא

משרד רואי חשבון, אני מקריא  –אני מציג ממצאי הביקורת על פי דו"ח מבקר משרד הפנים, רו"ח קופרברג יעקב 
 את הממצאים:

 
  –ביצוע התקציב הרגיל 

 – 1.4בחלק מסעיפי התקציב הרגיל נמצא שהתקצוב לקוי והיו הפרשים מהותיים בין התקציב לביצוע )פרק ד.
 (.11עמוד 

 
 (.10. עמוד 1.2לאחר המועד הקבוע בחוק )פרק ד  2010את התקציב הרגיל לשנת העירייה אישרה 

 
. 1.3העירייה ערכה חישוב של חובות מסופקים או המיועדים למחיקה רק לגבי חייבי ארנונה, מים וביוב )פרק ד 

 (.10עמוד 
 

 13%במקום ₪(, אלף  124)סך של   8.6%העירייה רשמה בדוחות הכספיים עמלת צריכת מים עודפת בשיעור של 
 (.10. עמוד 1.3מהגבייה באותו סעיף )פרק ד 

 
 –ביצוע תקציבי הפיתוח 

העירייה השתמשה בחלק מתקבולי קרן הפיתוח ובעודפים זמניים בתקציבים בלתי רגילים למימון פעולותיה 
 ( .13ב, עמוד 2. סעיף 2.1)פרק ד ₪ אלף  3,150השוטפות בסך 

 
  –חייבים 

 (.27. עמוד 5.1רייה לא הפעילה הליך רישום הערות אזהרה בטאבו כנגד חייבים. )פרק ד. העי
 

 –מנגנוני בקרה וביקורת פנימית 
העירייה לא יישמה את מרבית ההמלצות הכלולות בדוחות מבקר הפנים של העירייה משנים קודמות )פרק ד. 

 (.32, עמוד 5.4.3.1
 

 אחמד אבו מדיע'ם8
 רת המפורט, אני  רואה שהוועדות לא מקיימות  חובותיהן, ולא מתכנסות.בקשר לדו"ח הביקו

 
 פאיז אבו צהבאן8

 אני אדאג לזמן את הוועדות להתכנס לפחות פעם אחת ברבעון, ואני אקבע להם סדר היום.
 

מיום  1/2012ומאחר כהרגלו נעדר יו"ר הוועדה, אני אקרא את סיכומי הוועדה לפי פרוטוקול הוועדה מס' 
14/02/2012. 

 
"יש לא מעט סעיפים בדו"ח מעקב ליקויים שטרם תוקנו, ועל פי תשובת הגזבר רובם לא תוקנו, ועל פי מה שנאמר 

 על די הגזבר הדו"ח נעשה בחיפזון, וחלק מתגובתו לא קבלה ביטוי בדו"ח, התגובה מצ"ב לפרוטוקול.
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גזבר, אני מברך את העירייה על העשייה, ודורשים הדו"ח לפי דעתי הוא מגמתי, הוכן תחת לחץ זמן כפי שאמר ה
 לתקן את הליקויים שלא תוקנו ולהורות לעובדים בעירייה".

 
 

 (  לאמץ המלצות וסיכומי הוועדה לענייני ביקורת.1:      החלטה
 

 (  להורות לעובדים לתקן את הליקויים ומיד.2                    
 

 (  להעביר הדו"ח למעקב על ידי צוות לתקון ליקויים.3                    
 

 (  לזמן וועדות העירייה בתדירות על פי הפקודה, ולקבוע להם סדר היום.4                    
 

 303החלטה מס'                          
 
 
 

 מהגזבר להציג אותו לחברים., ומבקש 2010דו"ח הכספי המבוקר בעכשיו עוברים לדיון 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה8
, וגם בוועדת הכספים 14/02/2012מים  1/2012הדו"ח הכספי נידון בוועדה לענייני ביקורת, בישיבתה מס' 

, ושם התייחסתי בפירוט ואפילו תגובתי למשרד רואה חשבון קופרברג 27/02/2012מיום  1/2012בישיבתה מס' 
 ל ביטוי וחלק לא קבל ביטוי.ושות, שחלק ממנה קב

 
 אך אני אציג בראשי פרקים, ואם יהיה שאלות פרטניות אשמח לענות.

 
וההוצאות ₪  156,598,000ההכנסות היו ₪  5,921,000הדו"ח הכספי המבוקר מראה על עודף תקציבי בסך 

150,677,000 .₪ 
 

 .2009 , השתפר הרבה ביחס לשנת2010לשמחתנו מצבה הכספי של העירייה בשנת 
 

במצב כזה מדי שנה אנחנו מספקים שירותים יותר, עומדים בהתחייבויות כלפי ספקים וקבלנים ונותני שירות, 
 משלמים משכורות בזמן.

 
אך לצערי חלק מתגובת העירייה לא נכללה בדו"ח, אבל הבעיה הייתה אצלם כי בהתחלה רצו לעשות לפי שיטת 

, וזה הלחיץ אותם בזמן, ולכן קבלנו את הדוחות הסופיים בינואר שנה"ברנע" ובסופו של דבר חזרו למתכונת הי
 .2011במקום חודש אוגוסט  2012

 
 פאיז אבו צהבאן8

 תודה לגזבר, וועדת הביקורת בישיבתה סיכמה המלצותיה כדלקמן:
 

אין  מבוצעות במועדן, מבקש להגביל תוקף ההזמנה, ולתחום אותה, ושלא תהיה עד א"רואה בחומרה הזמנות של
סוף, ובמקרה, שהעבודה בוצעה או הטובין סופק יש להאיץ בהם להגיש חשבונית מס, מטרת הוועדה לענייני 

 ביקורת היא לדאוג לתיקון ליקויים, ולשמור על טוהר המידות.
 

אנו ממליצים להוציא נוהל לטיפול בהזמנות, ומעקב מנהלי המחלקות אחר ההזמנות שנוגעות למחלקתם, יש 
 ון ליקויים".למנוע שינ

 
, דנה בדו"ח והמליצה למועצה לאשר הדו"ח 1/2012, ישיבה מס' 27/02/2012וועדת הכספים בישיבתה מיום 

, ועל פי דברי יו"ר הוועדה: "הדו"ח מראה על פעילות טובה, ומראה על ניהול תקין למרות 2010הכספי, לשנת 
ירעון, והצליחה להגיע ליעדי הגביה, וסיימה את ההערות של מבקר משרד הפנים, העירייה הצליחה לצמצם את הג

 ₪.מיליון  6 -השנה בעודף תקציבי בכ
 

 הסיבה שהתקבולים מגיעים בסוף השנה, והעירייה לא מספיקה לבצע דבר, בזמן של שבוע ימים.
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 .2010אושר הדו"ח הכספי המבוקר לשנת      החלטה8
 

 300החלטה מס'                   
 

 
 

 הודעות – 33סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן8
מבקש מהחברים  , יבקר נשיא המדינה ברהט,02/04/2012בתאריך  – ביקור נשיא המדינה .11.1

להשתתף בקבלת הפנים לנשיא המדינה מר שמעון פרס, שתתקיים באשכול פייס ברהט, וסיור 
 ."שיתקיים באזור התעסוקה המשותף "עידן הנגב

 

, העצרת המרכזית בנגב תהיה בישוב הבלתי מכור "ואדי אלנעם", חברי 30/03/2012 – יום האדמה .11.2
 העירייה מתבקשים להשתתף.

 
אני יוצא לחופשה לרגל קיום מצוות "אלעומרה". מאחלים  – העירייה ח'ליל אלטוריהודעת חבר  .11.3

 ., ולמשפחהור בשלום למולדתזנסיעה טובה ושיח
 

 
 ננעלה הישיבה,

 
 

 
_____________        ______________ 

 פאיז אבו צהבאן         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 
 
 

 


